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PREC PER AL PLE ORDINARI D’OCTUBRE DE 2024

Llum al Rial sa clavella. Tornem a insistir sobre la urgència que es reposi 
el fanal que hi ha a sa clavella número. Però especialment perquè és un 
camí escolar  i  ens  preocupa que es  manipuli  accidentalment  els  cables 
elèctrics i hi hagi un accident. Si no es reposa caldria que per a evitar mals 
majors es tapessin adequadament els cables.

PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI D’OCTUBRE DE 2024

1. Sobre  els  actes  de  commemoració   “Som  1  d’octubre”  ens  pot 
explicar el govern qui o quins van demanar els permisos per a fer els 
diferents  actes?  L’ajuntament  va  controlar  que  els  actes  a  la  via 
pública reunissin els requisits que habitualment es demanen?

2. Clarisses  i  evolució.  Es  de  coneixement  públic  el  retard  en  la 
construcció de la nova biblioteca, però no les causes. Ens pot dir el 
govern  fins  a  quin  punt  el  retard  és  a  causa  del  projecte  o  de 
l’empresa constructora ? 

3. Multes mediambientals. Quantes multes mediambientals han imposat 
la  policia  local  i  altres  treballadors  municipals  en  aquest  any?  I 
d’aquestes quantes s’han enviat a cobrar?

4. Valoració llocs de treball i organigrama. Aquest govern va encarregar 
diversos estudis sobre el personal que a hores d’ara haurien d’estar 
completats. Preguntem al govern quan pensa dur a aprovació el nou 
organigrama  municipal  i  si  pensa  aplicar  l’any  vinent  la  nova 
valoració de llocs de treball.
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5. Canalització del Bareu. Ens pot dir  el  govern quina és la situació 
d’aquesta actuació? Es modificarà el projecte? Quan es pensa dur a 
terme?

6. Aquesta  setmana l’Agrupament  Escolta  Flos  i  Calcat  ha  emès un 
comunicat  que  duu  per  encapçalament  «L’AJUNTAMENT 
INCOMPLEIX  LA SEVA PARAULA I  DEIXA SENSE  LOCAL 
ALTERNATIU A L’AGRUPAMENT FLOS I  CALCAT “.  Volem 
preguntar al govern què pensa fer per a resoldre la problemàtica amb 
el cau.

7. El 3 de setembre el nostre grup va entrar instància per a demanar que 
es netegés, i per salubritat, l’espai que hi ha entre el complex esportiu 
del Mar Munt i Horta Dalmau. Volem saber si hi ha cap avenç en 
aquest tema, a part de l’actuació de la brigada que es va fer en l’espai 
públic.
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